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Nieuwsbrief Duurzaamheid & CO2 

Zoals wij eerder hebben gemeld, heeft Integra Metal Ceiling Systems B.V. / Integra Klimaatplafonds B.V. haar 

certificatie op de CO2-prestatieladder vorig jaar succesvol gecontinueerd. Onze CO2-uitstoot monitoren wij 

halfjaarlijks of dit nog in lijn gaat met onze reductiedoelstellingen en presenteren jaarlijks onze uitstootgegevens 

over het afgelopen jaar.  

 

Nu wij net een nieuw jaar zijn begonnen, zullen wij na afsluiting van het afgelopen jaar ook een nieuwe 

opstelling gaan maken van de CO2-footprint over heel 2024. Zoals de energiegegevens over het 1ste halfjaar 

2024 lieten zien, loopt onze reductiedoelstelling nog steeds prima in de pas. Ook het laatste Elektra en Aardgas 

verbruik van juli 2024 t/m december 2024, laten een zelfde onveranderde trend zien (699 m3 & 18.292 kWh). 

 

Omdat wij onze uitstoot relateren aan het omzetpercentage en de omzetgroei correct gestaag omhoog gaat, 

blijkt onze genormaliseerde uitstoot netjes in lijn naar beneden te gaan. Echter is ook helder dat 

genormaliseerd op b.v. het aantal medewerkers, de reductie veel minder gunstig uitvalt. De omzetgroei in de 

mate van de afgelopen jaren geeft ook geen continu beeld, waardoor wij onze reductiedoelstelling vooralsnog in 

tact hebben gelaten. 

 

Vorig jaar hebben wij om de voortgang van de CO2-reductie te kunnen bewaken een Energie Management 

Systeem (EnMS) geïmplementeerd vervolgd. Bertina Stegehuis fungeert nog steeds voor onze organisatie als 

contactpersoon en “CO2-manager”. Zij monitort onze uitstoot reductie met regelmaat. Verbruik/uitstoot en 

reductiedoelstelling t.o.v. de resultaten: De brandstof- en andere energie verbruikscijfers zijn nog niet bekend, 

maar we zijn druk bezig met enkele aanpassingen.  

 

Zo namen wij elektriciteit af van Essent. Hierbij moest van grijze stroom worden uitgegaan. Het stoometiket gaf 

namelijk geen indicatie dat 100% groene stroom was afgenomen die was opgewekt in Nederland. We zijn eind 

juni vorig jaar naar een andere energiemaatschappij overgestapt, van Essent naar Vattenfall omdat Essent geen 

certificaat kan aanreiken omtrent volledig opgewekte Nederlandse stroom en Vattenfall wel. In de komende 

opstellingen is nog sprake van de oude leverancier.  

 

Er wordt nog geen groene stroom opgewekt middels zonnepanelen of anders. We hebben wel twee offertes 

aangevraagd en inmiddels ontvangen voor het plaatsen van zonnepanelen. De beslissing is nog niet gemaakt. 
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Wij zullen onveranderd, indien aan de orde, ouder materieel en voertuigen vervangen met materieel dat is 

uitgerust met zuinigere motoren. In de komende tijd zullen wij onze doelstellingen en initiatieven vervolgen en 

verder uitdiepen. Voor ons sector en keteninitiatief hebben wij de aansluiting vervolgd aan de werkgroep 

ENERGIETRANSITIE van de Green Business Club Zaanstad. In onze rapportage Sector- en Keteninitiatief dat op de 

SKAO-pagina en onze eigen duurzaamheidspagina is geplaatst, geven wij u een update over de voortgang van 

dit initiatief. Met de uitstootgegevens over 2024 zullen wij de komende tijd onze rapportages voor de  

CO2-prestatieladder heropstellen. 

 

We willen hiermee graag onze medewerkers en externe belanghebbenden continuerend informeren. 

Namens Integra Metal Ceiling Systems B.V. / Integra Klimaatplafonds B.V. - Özgür Kasirga 

 

 
 

 

 
 

 


